
MEMO VOOR DE GEMEENTERAAD

aan de gemeenteraad
van de griffie

onderwerp Commissieadvies Maatschappelijke Zaken 4 juni bij raadsvoorstel 
Loonkostencompensatie gesubsidieerde instellingen Heiloo 

datum 5 juni 2020

De raadscommissie Maatschappelijke Zaken heeft in haar vergadering van donderdag 4 juni 2020 
het volgende geadviseerd:

Bespreking commissie
GBH vindt het niet duidelijk hoe de looncompensatie wordt berekend. Zegt dat een eenmalige 
subsidie nodig zou zijn om al het oude zeer bij Stichting Trefpunt op te ruimen. Vraagt hoe het 
staat met de steun aan de instellingen in verband met de Coronacrisis.
VVD heeft de cijfers niet in Excel ontvangen. Vindt dat de ph gehoor heeft gegeven aan de 
opmerkingen van de commissieleden. Gaat akkoord met het voorstel. Zegt dat de bedragen voor 
de Coronacrisis niet nu ter discussie staan. 
CDA vindt dat met dit voorstel wordt voldaan aan de uitvoering van de motie.
PvdA maakt zich druk over de proceskosten. Is benieuwd naar de ambtelijke uren die zijn besteed. 
Zegt dat, als dit de uitwerking van de motie is, de PvdA de steun voor de motie intrekt. Benadrukt 
het uitgangspunt om het huidige voorzieningenniveau te handhaven. Is ervan overtuigd dat dit met 
het voorgestelde scenario niet het geval is.  
Heiloo Lokaal vindt dat met dit voorstel nu wel aan de systematiek zoals deze beoogd is, wordt 
voldaan, al heeft spreker er de voorkeur voor om uit te gaan van de werkelijke loonkosten. Vindt, 
nav de brief van Stichting Trefpunt, dat de gemeente in gesprek moet gaan met Stichting Trefpunt 
om te bekijken of het grote verschil tussen werkelijke loonkosten en gesubsidieerde loonkosten 
reparabel is.
Heiloo-2000 steunt dit voorstel. Zegt dat de maatregelen voor de Coronacrisis binnen het 
noodfonds vallen. 
D66 steunt de opmerking dat het een ingewikkeld verhaal is. Benadrukt dat D66 het heel belangrijk 
vindt dat de gemeente een goede relatie onderhoudt met de maatschappelijke instellingen die 
taken voor de gemeente uitvoeren. Vraagt waarom de bibliotheek dit voorstel niet steunt. Vindt het 
pijnlijk dat er nu nog steeds twee grote organisaties in Heiloo zijn die zich zorgen maken. 

Ph Beens vindt het heel belangrijk om een goede samenwerking met de organisaties in Heiloo te 
hebben. Benadrukt dat de gemeente en de organisaties altijd met elkaar in gesprek gaan als er 
zorgen zijn. Legt over de systematiek uit dat in de praktijk de periodieke loonkosten zich wel 
uitmiddelen. Zegt dat er geen uren bijgehouden zijn. 
Ph gaat in op de situatie van Stichting Trefpunt en de Bibliotheek. Legt uit dat de bibliotheek 
moeite heeft om de abonnementen te verhogen terwijl het aantal leden terugloopt. Gaat ervan uit 
dat de bibliotheek het voorliggende voorstel omarmt. Ph zegt dat de brief van Stichting Trefpunt los 
kan worden gezien van de loonkostencompensatie. Ph geeft aan dat de gemeente nog in gesprek 



gaat met stichting Trefpunt over de geuite zorgen. Ph weet zeker dat de organisaties in Heiloo met 
dit voorstel geholpen zijn. 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 15 juni 
2020 als bespreekstuk. GBH vindt de berekening een principiële kwestie en noemt dit als 
bespreekpunt. PvdA wacht de reactie van de bibliotheek af. Kondigt een technische vraag aan 
over het aantal ambtelijke uren. D66 is benieuwd naar de reactie van de bibliotheek. Neemt het 
stuk mee terug naar de fractie.  

(08-06, opm. griffie: inmiddels heeft PvdA aan de griffie laten weten dat dit onderwerp, nu de 
bibliotheek heeft aangegeven akkoord te zijn met de loonkostencompensatie, wat de PvdA betreft 
een hamerstuk is).


